

# ဆိုင်ကယ်အန္တရာယ်အသိအမြင် သတိပေးအပေါ် သဘောထားအမြင်နှင့်ပတ်သက်၍ ပေးထားသော အဖြေများမှ အဖြေမှန်တစ်ခုရွေးချယ်ရန်မေးခွန်းများ ဗီဒီယို (မြန်မာစာရေးရှင်း)

မှတ်ချက်။ ။ ဗီဒီယိုကြည့်ရန် ဗီဒီယိုနံပါတ်၏ လင့်ခ် URL ကို နှိပ်ပါ သို့မဟုတ် ဗီဒီယိုအပြည့်အစုံကို

ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ရန် အောက်ပါ လင့်ခ် URL သို့ သွားပါ။ <https://reurl.cc/M4zqRm>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
001	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် သင်၏ လက်ဝဲဖက်မှ ယာဉ်တစ်စီးက ယာဉ်လမ်းကြောင်းပြောင်းရန် သို့မဟုတ် ကွေ့ရန် အချက်ပြုမီး ပြထားပါက အန္တရာယ်ကင်းစေရန် သင်မည်သို့ မောင်းနှင်ရမည်နည်း? (1) အနားမှာရှိသော ယာဉ်များကို ဂရုစိုက်ပြီး၊ ဘရိတ်အုပ်ရန် သို့မဟုတ် အရိန်လျော့ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) သင်၏ လမ်းကြောရင်းစေရန် အခြားယာဉ်များကို ဟွန်းတီးပါ။ (3) သင် အန္တရာယ်ကင်းနေပါက အခြားဘေးမှ ယာဉ်များကို ဂရုစိုက်စရာမလိုပါ။	<a href="#">4142</a>
002	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် လမ်းဆုံမီးပျိုင့်ကို ကျော်ဖြတ်ရမည့်အခါ ရှေ့ဖက်မှ နေ၍ လက်ဝဲဖက်ကို ကွေ့မည့် ယာဉ်တစ်စီး လာသည်ဆိုပါက၊ အန္တရာယ်ကင်းစေရန် သင်မည်သို့ မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) လမ်းဆုံမီးပျိုင့်ကိုသာ ကြည့်ပါ။ မီးစိမ်းနေပါက အနီးနားမှ အခြားယာဉ်များကို ဦးစားပေးစရာမလိုဘဲ သင်ကျော်ဖြတ်သွားနိုင်ပါတယ်။ (2) သင့်အနီးအနားမှ ယာဉ်များအားလုံးကို ဂရုစိုက်ပါ။ သင်၏ မျက်နှာချင်းဆိုင်မှ ယာဉ် တစ်စီးက ယာဉ်စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်ပြီး ကွေ့လာနိုင်သည်ကို အချိန်တိုင်း သတိပြုပါ။ (3) မျက်နှာချင်းဆိုင် ယာဉ်ကြောမှ ယာဉ်တစ်စီးက မီးပျိုင့်ပြုသည့်အတိုင်း မကွေ့ပါက၊ လမ်းဆုံကို သင် မြန်မြန် ဖြတ်မောင်းနိုင်ပါသည်။	<a href="#">4143</a>
003	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် မြင်ရန်ခက်ခဲသော လမ်းဆုံမှာ လမ်းတစ်ဖက်မှ ရုတ်တရက် ထွက်လာသော ယာဉ်၏ အန္တရာယ်ကို လွှတ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သည့်အခါ မိမိ၏ အရှေ့မှ အခြေအနေကို ကြည့်မည့်အစား၊ လမ်းဘေးဘယ်သာမှ ထွက်လာသော ယာဉ်များကို ဦးစားပေးကြည့်ရှုသင့်ပါသည်။ (2) အခြားယာဉ်များ လမ်းစည်းကမ်း မဖောက်ဖျက်စေရန်အတွက်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရှေ့မှ မောင်းနှင်ပြီး	<a href="#">4144</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	မီဒီယိုနံပါတ်
		လမ်းလွဲပေးရမည်။ (3) ဘေးကင်းစေရန်အတွက် အရှိန်လျော့ပြီး ချက်ချင်းရပ်ပါ။	
004	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် လမ်း၏ လက်ယာဘက်ခြမ်းရှိ ယာဉ်ရပ်နားစခန်း၏ ဝင်ပေါက်ထွက်ပေါက်မှ ထွက်လာသော ယာဉ်ကို မြင်သည့်အခါ အန္တရာယ်ကင်းစေရန် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ယာဉ်မောင်းနေသည့်အခါ ဘေးကင်းစေရန် ရှေ့တည့်တည့်ကိုသာ ကြည့်ရန်လိုပြီး လမ်း၏ ဘယ်နှင့် ညာဖက်ကို ဂရုပြုရန်မလိုပါ။ (2) မိမိရှေ့တည့်တည့်ရှိ အခြေအနေကိုသာ ကြည့်မည့်အစား၊ မောင်းသူ၏ ဘေးဖက်မှ ရုတ်တရက်ထွက်လာနိုင်သော ယာဉ်များကို သတိထားသင့်ပါသည်။ (3) မိမိ ဘေးကင်းနေပါက ဘေးပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ယာဉ်များ လမ်းပေါ်တက်လာသည်ကို ဂရုပြုရန်မလိုပါ။	<a href="#">4145</a>
005	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ တစ်ဦးအနေဖြင့် သင်၏ ရှေ့တည့်တည့်မှ လက်ဝဲဖက်မှ ယာဉ်က လက်ယာဖက်သို့ ရုတ်တရက်ပြောင်းလိုက်သည်ကို မြင်တွေ့ရပါက အန္တရာယ်ကင်းစေရန် သင်မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်နေသည့်အခါ ရှေ့တည့်တည့်မှ အခြေအနေကို ကြည့်မည့်အစား၊ ဘယ်နှင့်ညာမှ ယာဉ်များကို ဦးစားပေးကြည့်ရှုသင့်ပါသည်။ (2) ယာဉ်မောင်းများအားလုံး လမ်းစည်းကမ်း လိုက်နာမည် ဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ အချိန်တိုင်း သတိရှိနေစရာမလိုပါ။ (3) မိမိ ဘေးကင်းနေပါက ဘေးပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ယာဉ်များ လမ်းပေါ်တက်လာသည်ကို ဂရုပြုရန်မလိုပါ။	<a href="#">4146</a>
006	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ တစ်ဦးအနေဖြင့် သင်၏ရှေ့ မီးပျံင်မရှိသော လမ်းဆုံ လက်ယာဖက်မှ ယာဉ်တစ်စီး ရုတ်တရက်အမြန်မောင်းနှင်လာသည်ဆိုပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်သင့်သနည်း? (1) ကျွန်ုပ်သည် လမ်းမကြီးပေါ်မှာ မောင်းနေသော်လည်း ဘေးဖက်လမ်းကြောများမှ ယာဉ်များ၏ အခြေအနေကို အမြဲ သတိထားကြည့်ရှုရမည်။ (2) မီးပျံင်မရှိသော လမ်းဆုံကို ဖြတ်ရပါက မောင်းရမလား ရပ်ရမလား ဆိုသည်မှာ လမ်းအကျယ်အဝန်းအပေါ်တွင်သာ မူတည်ပါသည်။ (3) မီးပျံင်မရှိသော လမ်းဆုံကို ဖြတ်ရပါက ရှေ့မှလာသော ယာဉ်က လက်ဝဲဖက်ခြမ်းမှ ဖြစ်ပါက အရှိန်တင်၍ မောင်းနှင်သွားနိုင်ပါသည်။	<a href="#">4147</a>
007	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူတစ်ဦးအနေဖြင့် သင်၏ရှေ့ မီးပျံင်မရှိသော လမ်းဆုံမှ ယာဉ်တစ်စီးက သင်၏ လက်ယာဖက်ကို ရုတ်တရက် မောင်းနှင်လာသော အခါ အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့ မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ကျွန်ုပ်၏ ဆိုင်ကယ်သည် ကျစ်လစ်ပြီး ပေါ့ပါးသောကြောင့် မီးပျံင်ကို အရင်ဦးအောင် ဖြတ်မည်။ (2) တဖက်ယာဉ်ကို ဟုန်းတီးပြီး လမ်းဖယ်ခိုင်းမည်။ (3) မီးပျံင်ရှိရှိ မရှိရှိ မိမိအနီးပတ်လည်ရှိ ယာဉ်များကို ဂရုစိုက်ရမည်။	<a href="#">4148</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
008	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်၏ရေတွင် မောင်သောနေရာမှ လမ်းဖြတ်ကုသူများကို တွေ့ရပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) လမ်းဖြတ်ကူးသူ တစ်ဦးကို တွေ့ပါက ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်ပြီး လမ်းကူးသူကို ဦးစားပေးရမည်။ (2) မိမိ၏ လမ်းကြော မီးစိမ်းနေပါက လမ်းဖြတ်ကူးသူကို မြန်မြန်ကူးအောင် ဟွန်းတီးမည်။ (3) လမ်းကူးသူက စည်းကမ်း မလိုက်နာသောကြောင့် သူ့ကို ကျွန်ုပ် ဂရုစိုက်စရာမလိုပါ။	<a href="#">4149</a>
009	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်၏ ရေတွင် ယာဉ်တစ်စီးက အဝါရောင် ၊ ထပ် များသေကို ဖြတ်ကျော်ပြီး လမ်းပြောင်းပြန်မောင်းနှင့်လာသည်ကို မြင်ရပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) ဘေးကင်းစေရန်အတွက် မိမိ၏ နောက်ကားကို ဂရုမစိုက်ဘဲ ဘရိတ်ကို ချက်ချင်းနှင်းရမည်။ (2) မိမိယာဉ်ကို ကာကွယ်ရန်အတွက် တစ်ဖက်ယာဉ်သည် အလယ်မျဉ်းကို ဖြတ်လာနိုင်ခြေရှိသောကြောင့် ဂရုစိုက်စောင့်ကြည့်ရမည်။ (3) ယာဉ်တိုက်မှု မဖြစ်စေရန်အတွက် တစ်ဖက်လမ်းကြောမှ ယာဉ်များ သင့်ကို သတိထားမိစေရန် ဟွန်းတီးရမည်။	<a href="#">4150</a>
010	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်၏ ရေတွင် ယာဉ်တစ်စီးက အဝါရောင် ၊ ထပ် များသေကို ဖြတ်ကျော်ပြီး လမ်းပြောင်းပြန်မောင်းနှင့်လာသည်ကို မြင်ရပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) ဆိုင်ကယ်၏ ABS ကိရိယာကို အသုံးပြုကာ အရှိန်လျှော့ပြီး ဘေးကင်းရာကို မောင်းနှင်ပါ။ (2) မိမိ၏ လမ်းကြောမှာပဲ ပုံမှန်အရှိန်နှုန်းဖြင့် ဆက်မောင်းနှင်ပါ။ (3) ) ဆိုင်ကယ်၏ ABS ကိရိယာကို အသုံးပြုကာ အရှိန်လျှော့ပြီး ယာဉ်ပိုများသော လမ်းကြောကို ပြောင်းပါ။	<a href="#">4151</a>
011	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်၏ ဘေးဖက် လမ်းကြောမှ ယာဉ်များက သင့်လမ်းကြောကို ဝင်ရန် အချက်ပြမီး ပြနေပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) အရှိန်လျှော့ပါ။ ဘေးမှ ယာဉ်၏ ရှေ့လျားပုံကို ကြည့်ပါ။ လိုအပ်လျှင် ရပ်ဖို့ အသင့်ပြင်ပါ။ (2) လိုအပ်ရင် လမ်းကူးနိုင်စေဖို့ လမ်းတစ်ဖက်မှ ယာဉ်များ မိမိကို သတိပြုမိစေရန် ဟွန်းတီးပါ။ (3) ကျွန်ုပ်အရှေ့မှာ ကားလာမလာကို သတိထားနေသ၍ ယာဉ်ကို ဖြတ်သန်းခွင့်ပေးစရာမလိုပါ။	<a href="#">4152</a>
012	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ရေတွင် အန္တရာယ်အချက်ပြဆိုင်းဘုတ် ကိုတွေ့ရပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) အခြား မောင်းသူများကို ဂရုပြုစရာမလိုဘဲ၊ အရှိန်တင်၍ ကျော်မောင်းနိုင်ပါသည်။ (2) အရှိန်လျှော့ပါ။ ဖြည်းဖြည်းမောင်းပါ။ ရေတွင် ပျက်နေသော ယာဉ် သို့မဟုတ် ယာဉ်တိုက်မှုတစ်ခုခုရှိနေနိုင်သည်ကို သတိရပါ။ (3) ပြဿနာကင်းစေရန်အတွက် လမ်းကြောကို ချက်ချင်းပြောင်းပြီး ယာဉ်တိုက်မှုကို ကျော်သွားရန် အရှိန်တင် မောင်းပါ။	<a href="#">4153</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
013	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ရှေ့တွင် ဘောလုံး၊ ကလေး၊ လမ်းဖြတ်ကူးသူ သို့မဟုတ် ပစ္စည်းတစ်ခုခု ရောက်လာပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) အရိန်လျှော့ကာ အချိန်မရှေး ရပ်နိုင်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) ဘောလုံးလိုက်ဖမ်းသော ကလေး သို့မဟုတ် လမ်းဖြတ်ကူးသူ ကျွန်ုပ်ဆိုင်ကယ်ကို မတိုက်မိစေရန် ဟွန်းတီးပါမည်။ (3) ဘောလုံး သို့မဟုတ် ပစ္စည်းတစ်ခုခုသာ ဖြစ်ပါက ဂရုစိုက်စရာမလိုပါ။	<a href="#">4154</a>
014	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မြင်ကွင်းမရှင်းသောအခါ၊ သင်၏ လက်ယာဖက်မှာ လမ်းဘေးယာဉ်ရပ်နားစခန်းကို တွေ့သော်လည်း၊ သင်လက်ယာဖက်မှ ဆိုင်ကယ်က ယာဉ်တစ်စီးကို ကျော်ပြီး သင်ရှေ့မှ ဖြတ်သွားသောအခါ ဘေးကင်းပါဦးမည်လား? (1) ဘရိတ်အုပ်ပါ။ သင့်ဘေးမှ ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်ရပ်နားစခန်း ကို ထည့်မစဉ်းစားတော့ဘဲ ဘယ်ဖက်လမ်းကို ပြောင်းပါ။ (2) ဆိုင်ကယ်ကို ရပ်ပြီး ဖြည်းဖြည်းဆက်သွားပါမည်။ ဘယ်ဖက်ကို သေချာလှည့်ကြည့်ပြီး ယာဉ်တစ်စီးမှ မလာပါပဲ ဘယ်ဖက်လမ်းကြောကို ပြောင်းပါမည်။ (3) ချက်ချင်းလမ်းကြောပြောင်းပါ။ အခြားဆိုင်ကယ်များ သင့်ကို မတိုက်မိစေရန် ဟွန်းတီးပါ။	<a href="#">4155</a>
015	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လိုက်ခေါင်းကို ဖြတ်ရသည့်အခါ အလင်းသိပ်သည်းဆပြောင်းလဲမှုကြောင့် အမြင်ဝါးတတ်ပါသည်။ အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) လိုက်ခေါင်းအတွင်း ဝင်ထွက်ရပါက မီးလုံးအကြီးကို ဖွင့်ပါမည်။ ဘေးကင်းသော အကွာအဝေး ဖြစ်စေရန် အရိန်ကို ထိန်းပြီး မောင်းပါမည်။ လိုအပ်ပါက ချက်ချင်းရပ်နိုင်ရန် ပြင်ဆင်ပါမည်။ (2) အလင်းသိပ်သည်းဆ ရုတ်တရက်ပြောင်းလဲခြင်းသည် ယာဉ်မောင်း၏ အမြင်အပေါ် သက်ရောက်မှုမရှိပါ။ ထို့ကြောင့် လမ်းကြောချက်ချင်းပြောင်းနိုင်သလို၊ လမ်းကူးနိုင်ပါသည်။ (3) အလင်းသိပ်သည်းဆ ရုတ်တရက်ပြောင်းလဲခြင်းသည် ယာဉ်မောင်း၏ အမြင်အပေါ် သက်ရောက်မှု ရှိသောကြောင့် ဆိုင်ကယ်ကို လမ်းဘေးချရပ်ပြီးခဏ ရပ်နားပါမည်။	<a href="#">4156</a>
016	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်း၏ လက်ယာဖက်မှ ယာဉ်တစ်စီး ဝင်လာသည်ဆိုပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) အမှတ်အသားမရှိသော လမ်းဆုံကို ဖြတ်သန်းရသည့်အခါ ယာဉ်မတော်တဆမှု မဖြစ်စေရန် အနီးအနားရှိယာဉ်များကို ဂရုပြုပါ။ (2) အလင်းရောင်သိပ်သည်းဆသည် ယာဉ်မောင်း၏ အမြင်အာရုံ အပေါ် သက်ရောက်မှု မရှိသောကြောင့်၊ အနီးပတ်ဝန်းကျင်ရှိ ယာဉ်များကို ဂရုစိုက်စရာမလိုပါ။ (3) ရှေ့တည့်တည့်လာသော ယာဉ်အား သင့်အတွက် လမ်းဖယ်ပေးရန် ဟွန်းတီးပါ။	<a href="#">4157</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
017	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဘတ်စ်ကားတစ်စီးက လမ်းဘေးကားရပ်နားရာ နေရာတွင် ရပ်နေပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) အရိန်လျော့၊ ညာဖက်ကျော်တက်ရန် အချက်ပြုပြီးပြု၊ ညာဖက်နှင့် အနောက်မှ လာသော ယာဉ်များရှိမရှိကြည့်ပြီး ဘတ်စ်ကား၏ ညာဖက်မှ ကျော်တက်ပါ။ (2) အရိန်လျော့၊ ဘတ်စ်ကားအနောက်မှာ ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးတွင် ရပ်ထားပါ။ (3) ဆိုင်ကယ်ကို ဘတ်စ်ကား၏ အနောက်တွင် ကပ်ရပ်ပြီး ဘတ်စ်ကားကို အမြန်မောင်းထွက်စေရန် ဟွန်းတီးပါ။	<a href="#">4158</a>
018	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း ဘတ်စ်ကား၏ ဘယ်ဖက်မှ ကျော်တက်လိုပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) ဦးဆုံး ဘယ်ဖက်အချက်ပြုမီးကို ဖွင့်ပါ။ နောက်ကြည့်မှန်မှ တစ်ဆင့်နှင့် ဦးခေါင်းကို နောက်လှည့်ပြီး ဘယ်ဖက်နှင့် အနောက်မှ လာသော ယာဉ်ရှိမရှိကြည့်ပါ။ ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးရှိမရှိကြည့်ပြီး ကျော်တက်ရန် အန္တရာယ်ရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ပါ။ (2) ဆိုင်ကယ်မောင်းသူမှ ဘတ်စ်ကားကို ကျော်လိုပါက အချက်ပြုမီးကို အရင်ပြု၊ ညာဖက်လမ်းကြောမှ မကျော်တက်ခင် ဘတ်စ်ကား၏ အခြေအနေကို အရင်ကြည့်ပါ။ (3) ဘတ်စ်ကား၏ အခြေအနေကို အရင်ကြည့်ပါ။ ဘေးဖက်လမ်းကြောတွင် ယာဉ်များရှိပါက၊ ဘတ်စ်ကားနှင့် လမ်းကြောအတူတူတွက် ဘယ်ဖက်မှ ကျော်နိုင်ပါသည်။	<a href="#">4159</a>
019	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းညွှန်များတွင် အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) ပတ်ဝန်းကျင်မှ သွားနေသော ယာဉ်များ၊ လူများကို ထည့်တက်စရာမလိုဘဲ အရိန်သတ်မှတ်ချက် အမြန်နှုန်းအတိုင်းမောင်းပါ။ (2) မူလအရိန်ဖြင့် မောင်းပါ။ ဆိုင်ကယ်လာကြောင်း လမ်းလျှောက်သူများသိစေရန်ဟွန်းတီးပါ။ သို့မှသာ သူတို့ ရှောင်ရှားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ (3) အရိန်သတ်မှတ်ချက် အမြန်နှုန်းအတိုင်းမောင်းပါ။ အနီးရှိ လမ်းလျှောက်သူများနှင့် ယာဉ်များကို ဂရုပြုပါ။ အချိန်မီ မတုန်ပြန်လျှင် အန္တရာယ်ရှိနိုင်ပါသည်။	<a href="#">4160</a>
020	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းညွှန်များတွင် မောင်းနေစဉ် လမ်းလျှောက်သူတစ်ဦး ယာဉ်လမ်းကြောထဲ ဝင်လာပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) အရင်ဆုံး အရိန်လျော့ပါ။ လမ်းကူးသူကို ရှောင်ပြီးဆက်မောင်းပါ။ (2) အရင်ဆုံး အရိန်လျော့ပါ။ လမ်းကူးသူကို သင့်အား လမ်းဖယ်ပေးစေရန် ဟွန်းတီးပါ။ (3) အရိန်လျော့၊ ဆိုင်ကယ်ရပ်ပြီး လမ်းကူးသူကို ကူးစေပါ။	<a href="#">4161</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
021	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း လူတစ်ဦးက ကားကို လမ်းဘေးချရပ်ပြီး ကားတံခါးကို ဖွင့်လာပါက အန္တရာယ်ကင်းစေရန် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) သတိရှိပါ။ ရပ်ထားသော ကားနှင့် ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးယူထားပါ။ အရိန်လျော့ပြီး လိုအပ်လျှင် ရပ်နိုင်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) ကားမောင်းသူ သတိပြုမိစေရန် ဟွန်းတီးပြီး၊ မြန်မြန် ဖြတ်မောင်းသွားပါ။ (3) ထိခိုက်မှု မရှိစေရန် လမ်းကြောချက်ချင်းပြောင်းပြီး ဆက်မောင်းသွားပါ။	<a href="#">4162</a>
022	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း အရေးပေါ်လူနာတင်ယာဉ်မှ တာဝန်ဖြင့် လမ်းဆုံကို ကျော်ဖြတ်သွားသောအခါ အန္တရာယ်ကင်းစေရန် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) အရိန်လျော့၊ လူနာတင်ယာဉ်ကို ကျော်ပြီး လမ်းဆုံကို ဖြတ်ပါ။ (2) လူနာတင်ယာဉ်မှ အချက်ပြမီး အနီ ပြထားပါက လမ်းဖယ်စရာ သို့မဟုတ် ရပ်စရာမလိုပါ။ (3) လူနာတင်ယာဉ်အသံကြားပါက အရိန်လျော့၊ လမ်းဖယ်ပေးပါ။ ကပ်မလိုက်ရ၊ နောက်မှ မြန်မြန်လိုက်မမောင်းရ။	<a href="#">4163</a>
023	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းလျှောက်သူတစ်ယောက်က ဘတ်စ်ကားနောက် ကပ်လိုက်နေသည်ကို မြင်ပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) အရိန်လျော့၊ ဟွန်းတီးပြီး လမ်းလျှောက်သူကို လမ်းဖယ်စေပါ။ (2) အရိန်လျော့ပြီး လမ်းလျှောက်သူ၏ လှုပ်ရှားမှုကို စောင့်ကြည့်ပါ။ (3) အရိန်လျော့၊ ဖြည်းဖြည်းမောင်းပြီး၊ လမ်းလျှောက်သူသည် စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သောကြောင့် လမ်းဖယ်ပေးစရာမလိုပါ။	<a href="#">4164</a>
024	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင့်အရှေ့ ယာဉ်မှ ဘရိတ်မီးကို နင်းထားပြီး သင် လမ်းဆုံနားရောက်စဉ် သင်၏ မြင်ကွင်းကို ကွယ်နေပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) အရိန်လျော့ပြီး ဘေးဘယ်ညာကြည့်ပါ။ သင်လမ်းမဖြတ်ခင် မီးပျံ့မိမိစေရန် ဂရုစိုက်ပါ။ (2) ဘယ်ဖက်ရှိ ယာဉ်ကို အကာအကွယ်ယူပြီး ရှေ့တည်တည်ဆက်မောင်းပါ။ (3) အရိန်ကို ပုံမှန်အတိုင်းထိန်းထားပြီး ရှေ့ဆက်သွားပါ။	<a href="#">4165</a>
025	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း ခရီးသွားဘတ်စ်ကားတစ်စီးက လမ်းဘေးချရပ်ထားပါက မည်သည့်အပြုအမူကို မပြုလုပ်သင့်ပါသလဲ? (1) လမ်းဘေးရပ်ထားသော ခရီးသွားဘတ်စ်ကား၏ ရှေ့လျားမှုကို သတိကြည့်ပါ။ (2) ရှေ့တွင် ကြီးမားသော ယာဉ်က ကွယ်ထားသောကြောင့် လမ်းဖြတ်ကူးလာနိုင်သော လမ်းလျှောက်သူများကို သတိထား ကြည့်ပါ။ (3) လမ်းဘေး ရပ်ထားသော ခရီးသွားဘတ်စ်ကားကို ဂရုထားပြီး ပုံမှန်အရိန်ဖြင့် ရှေ့ဆက်သွားပါ။	<a href="#">4166</a>
026	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့ အနေဖြင့် တောင်ပတ်လမ်းတစ်လျှောက် မောင်းနှင်လျှင် ဘေးကင်းစေရန် ဘာလုပ်ဆောင် သင့်ပါသလဲ? (1)	<a href="#">4167</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
		ငြင်ငြင်သာသာ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ဆွဲငင်အား၏ ဗဟိုကို လေ့လာပြီး အချိန်ကို မြှင့်တင်ပါ။ (2) ရှေ့မှ လာနိုင်သော ယာဉ်များကို သတိပေးရန် ဟွန်းတီးပါ။ (3) အချိန်လျော့၊ သတိထားပြီး ရေတည့်တည့်မှ လမ်းကွေ့မှ လာသော ယာဉ်၏ အချိန်ကို ဂရုပြုပါ။ အရေးပေါ် ဘရိတ်ကို မနင်းရ။	
027	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် သင့်ရေလမ်းမကြီးမှာ ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းရှိနေပြီး၊ သင့်ရေ ညာဖက်မှ ယာဉ်တစ်စီးက ချက်ချင်းလမ်းကြောင်းပြောင်းလိုက်ပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) သင့်ရေမှ ယာဉ်၏ ရှေ့လျားမှုကို စောင့်ကြည့်ပြီး၊ လမ်းဖယ်ပေးနိုင်ရန် အချိန်လျော့ပါ။ (2) သင့်နောက်မှာ ယာဉ်ကြောမရှုပ်အောင် အချိန်တင်ပြီး ရှေ့မှယာဉ်ကို ကျော်တက်ပါ။ (3) ရှေ့မှ ယာဉ်၏ ရှေ့လျားမှုကို စောင့်ကြည့်စရာမလိုပါ။ မိမိအချိန်အတိုင်းသွားပါ။	<a href="#">4168</a>
028	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် သင့်ရေမှ ယာဉ်က နောက်ဆုတ်ပြီး ကားပါကင်ထိုးနေပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) နောက်မှ ယာဉ်ကြောမပိတ်စေရန် ရှေ့တွင် ပါကင်ထိုးနေသော ယာဉ် အမြန် ဆောင်ရွက်ရန် ဟွန်းတီးပါ။ (2) အချိန်လျော့၊ ကျွမ်းပြုစရာမလို/လှည့်ကြည့်စရာမလိုဘဲ လမ်းကြောပြောင်းပါ။ (3) ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးတွင် ရပ်ပြီး သင့်ရေမှ ယာဉ်ကို ပါကင်နေရာကျသည်အထိ စောင့်ပြီးမှ ဆိုင်ကယ်ထွက်ပါ။	<a href="#">4169</a>
029	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် ဘတ်စ်ကားမောင်းသူက ကျွမ်းပြုဘဲ ညာဖက်လမ်းကြောင်းကို ချက်ချင်းပြောင်းသွားပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ညာကျွမ်းကို ပြုပါ။ ဘတ်စ်ကား မကျေခင် ဘတ်စ်ကား၏ ညာဖက်မှ ကျော်တက်ပါ။ (2) ဘတ်စ်ကားနှင့် ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးတွင် နေပါ။ အချိန်လျော့ပြီး သင်မမောင်းခင် ဘတ်စ်ကား၏ ရှေ့လျားမှုကို ကြည့်ပါ။ (3) ဘတ်စ်ကား လမ်းကြောင်း ပြောင်းပြီး ညာကျွမ်းကို သိရှိပါက၊ ဘယ်ဖက် အချက်ပြုမီး ပြုပြီး ဘတ်စ်ကား၏ ဘယ်ဖက်မှ ကျော်တက်ပါမည်။	<a href="#">4170</a>
030	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြုထားသည့်အတိုင်း လမ်းဆုံတွင် ညာဖက်ကျွမ်းသော်လည်း၊ ဘတ်စ်ကားမောင်းသူက အချက်ပြုမီး မပြုဘဲ ညာဖက်ကို ကျွမ်းလာပါက အန္တရာယ်ကင်းစေရန် သင်မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ဘတ်စ်ကားနှင့် အချိန်အတိုင်းမောင်းပြီး၊ ဘတ်စ်ကား၏ ညာဖက်မှ နေ၍ ညာဖက်ကို ကျွမ်းပါ။ (2) အချိန်လျော့ပြီး၊ ဘတ်စ်ကား ညာဖက်မကျေခင်ထိ ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးတွင် နေပါ။ (3) ဘယ်ကျွမ်းအချက်ပြုမီးကို ပြုထားပါ။ လမ်းကြောပြောင်းပါ။ ထို့နောက် ဘတ်စ်ကား၏ ဘယ်ဖက်မှ ကျော်တက်ပြီး ညာဖက်ကို ကျွမ်းပါ။	<a href="#">4171</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
031	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ တစ်ဦးအနေဖြင့် လမ်းဆုံကို ကျော်ဖြတ်ရသည့်အခါ အခြားဆိုင်ကယ်မောင်းသူတစ်ယောက်က စည်းကမ်းနှင့် မညီသည့် ဘယ်ဖက်ကို ကျေသည်ဆိုပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) ပုံအမှန်အရိုက်အတိုင်း ထိန်းထားပါ။ လမ်းဆုံကို တည့်တည့် ကျော်ဖြတ်ပါ။ (2) ဟုန်းတီးပြီး သတိပေးပါ။ (3) အရိုက်လျော့ပြီး လိုအပ်ပါက အချိန်မရွေး ရပ်နိုင်အောင် ပြင်ဆင်ပါ။	<a href="#">4172</a>
032	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း အခြားဆိုင်ကယ်မောင်းသူတစ်ယောက်က စည်းကမ်းနှင့် မညီမောင်းနှင်နေပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) အရိုက်လျော့၊ အခြားဆိုင်ကယ်၏ ရွေ့လျားမှုကို ကြည့်ပြီး၊ လိုအပ်ပါက အချိန်မရွေး ရပ်နိုင်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) ကျွန်ုပ် လမ်းစည်းကမ်းကို မဖောက်ဖျက်သရွေ့ အခြားသူများ စည်းကမ်းဖောက်နေသော်လည်း စိုးရိမ်စရာ မလိုပါ။ (3) ဆိုင်ကယ်တစ်စီး အရိုက်ဖြင့် ထွက်လာသည်ကို မြင်ပါက၊ ဟုန်းတီးပြီး လမ်းရှင်းပါမည်၊ ဘရိတ်အုပ်ရန် ပြင်ဆင်စရာမလိုပါ။	<a href="#">4173</a>
033	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူအနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း ဘယ်ဖက်ကို ကျေလိုသည်ဆိုပါက အောက်ပါ တို့တွင် မည်သည့်အချက်က မှားနေသနည်း? (1) အရိုက်လျော့၊ ဘေးဘီဝဲယာကို ကြည့်ပြီး အခြားယာဉ်များနှင့် လမ်းလျှောက်သူများ၏ ရွေ့လျားမှုကို ကြည့်ပါ။ အန္တရာယ်ကင်းမှ ဘယ်ကျေပါ။ အချိန်မရွေး ရပ်နိုင်အောင် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) လမ်းဆုံ မရောက်ခင် မီတာ ၃၀ အကွာကတည်းက ကျွမ်း သို့မဟုတ် လက်ပြုပြီး၊ လမ်းဆုံအလယ်ရောက်လျှင် ဘယ်ကျေပါ။ (3) လမ်းဆုံ မရောက်ခင် မီတာ ၃၀ အကွာကတည်းက ကျွမ်း သို့မဟုတ် လက်ပြုပြီး၊ အရိုက်မလျော့ဘဲ ဘယ်ကျေပါ။	<a href="#">4174</a>
034	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူအနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင် ပြထားသည့်အတိုင်း လမ်းဆုံရောက်သောအခါ ဘယ်ကျေလိုသည်ဆိုပါက အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့မောင်းနှင်မည်နည်း? (1) လမ်းဆုံ မရောက်ခင် မီတာ ၃၀ အကွာကတည်းက ကျွမ်း သို့မဟုတ် လက်ပြုပြီး၊ သင့်ရှေ့ သို့မဟုတ် နောက် သို့မဟုတ် ရှေ့တည့်တည့်မှ လာသော ယာဉ်မရှိလျှင် လမ်းဆုံ အလယ်သို့ သွားစရာမလိုဘဲ ဘယ်ကျေပါ။ သို့မှသာ နောက်မှ ယာဉ်ကြော့ မကျပ်စေမည် ဖြစ်သည်။ (2) လမ်းဆုံ မရောက်ခင် မီတာ ၃၀ အကွာကတည်းက ကျွမ်း သို့မဟုတ် လက်ပြုပြီး၊ သင့်ရှေ့ သို့မဟုတ် နောက် သို့မဟုတ် ရှေ့တည့်တည့်မှ လာသော ယာဉ်/လူ မရှိလျှင် အရိုက်လျော့၊ လမ်းဆုံအလယ်မှ နေပြီး ဘယ်ဖက်ကို ကျေပါ။ (3) လမ်းဆုံ မရောက်ခင် မီတာ ၃၀ အကွာကတည်းက ကျွမ်း သို့မဟုတ် လက်ပြုပြီး၊ သင့်ရှေ့ သို့မဟုတ် နောက် သို့မဟုတ် ရှေ့တည့်တည့်မှ လာသော ယာဉ်/လူ	<a href="#">4175</a>



မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
		မရှိလျှင် အရိန်လျော့ လမ်းကူးသူကို ဦးစားပေးပြီး ဘယ်ကွေ့ပါ။	
035	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဆိုင်ကယ်စောင့်ဆိုင်းဧရိယာအတွင်းမှ နေရုံ လမ်းဆုံကို အန္တရာယ်ကင်းအောင် မည်သို့ဖြတ်သန်းမောင်းနှင့်မည်နည်း? (1) အရိန်လျော့ ဟွန်းတီးပြီး စောင့်ဆိုင်းဧရိယာအတွင်းမှ ဆိုင်ကယ်များကို သတိပေးပြီး လမ်းဖယ်ခိုင်းပါ။ (2) အရင်ဆုံး အရိန်လျော့ပြီး စောင့်ဆိုင်း ဧရိယာအတွင်းမှ ဆိုင်ကယ်များကို သတိထားပါ။ (3) မူလအရိန်အတိုင်းမောင်းပါ။ စောင့်ဆိုင်းဧရိယာမှ ဆိုင်ကယ်များကို ကျော်ဖြတ်ပြီး လမ်းဆုံကို ဖြတ်မောင်းပါ။	<a href="#">4176</a>
036	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းကွေ့တွင် မောင်းနှင့်သည့်အခါ အောက်ပါဖော်ပြချက်များသည် မည်သည့်က မှားသနည်း? (1) တန်ပြန်ဖြစ်နိုင်ခြေကို သတိထားပါ။ လမ်းကွေ့မဝင်မီ အရိန်လျော့ပြီး ရှေ့သွားမည့်လမ်းတွင် ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော အတားအဆီးများကို ကြိုတင်မေ့လျော့ထားပါ။ (2) နှေးကွေးသောအရိန်ကြောင့် ဆိုင်ကယ်နောက်ဖက်ကို တိုက်မိခြင်းမှ ရှောင်ရှားရန် အရိန်မြှင့်ပါ။ (3) လမ်းလယ် များအား တရားမဝင်ဖြတ်ကျော်သည့် ဆန့်ကျင်ဘက်လမ်းကြားရှိ ယာဉ်များ ရှိလာနိုင်ခြေကို အမြဲသတိရှိပါ။	<a href="#">4177</a>
037	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းဖောက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းများကို ကြိုတင်ရသည့်အခါ အန္တရာယ်ကင်းစွာ စီးနင်းနိုင်ရန် ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) အရိန်လျော့ပြီး ဖြည်းဖြည်းစွာ မောင်းပါ။ (2) အတားအဆီးများကိုရှောင်ရှားရန် ဘယ်ဘက်သို့ ကပ်မောင်းပါ။ (3) ယာဉ်ကြော့ပိတ်ဆို့ခြင်းမှ ကင်းဝေးစေရန် အမြန် မောင်းပါ။	<a href="#">4178</a>
038	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မောင်းနှင့်နေစဉ် ဖုန်းခေါ်ဆိုမှု လက်ခံရရှိပါက ဘာလုပ်သင့်ပါသလဲ။ (1) အရေးကြီးသော ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများ မလွတ်သွားစေရန် မောင်းနှင့်နေစဉ် ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုကို ဖြေကြားပါ။ (2) ဘယ်သူ့ဖုန်းခေါ်ဆိုတာကို အရင်စစ်ဆေးပြီး အရေးကြီးတဲ့ဖုန်းတွေကိုသာ ဖြေဆိုပါ။ (3) ဖုန်းမဖြေဆိုမီ လမ်းဘေး လုံခြုံသောနေရာတွင် ကပ်ရပ်ပြီး ဆိုင်ကယ်ကို စက်သတ်ပါ။	<a href="#">4179</a>
039	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင့်ရေတွင် ဆိုင်ကယ်စီးသူသည် ဖုန်းပြောနေပါက မည်သို့အရေးယူသင့်သနည်း။ (1) သူ/သူမကို သတိပေးရန် ဟွန်းကို ဟွန်းတီးပါ။ (2) အရိန်လျော့ပြီး ရှေ့ ဘယ်သာ ဂရုပြုပြီး မကျော်တက်မီ ဘေးကင်းကြောင်း သေချာပါစေ။ (3) သက်သေအထောက်အထားများ စုဆောင်းပြီး ရဲစခန်းသို့ သတင်းပို့ရန် ဖုန်းဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ပါ။	<a href="#">4180</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
040	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မီးစိမ်းနေစဉ် သင့်ရှေ့တွင် ဘရိတ်အုပ်ပြီး အရိန်လျှော့နေသည့် ကားကိုတွေ့ပါက အောက်ပါတို့အနက် မည်သည့်အရာက မမှန်ပါသနည်း။ (1) မီးပွိုင့်ကို ကြည့်ပြီးနောက် လမ်းဆုံကို ဖြတ်သွားနိုင်သည်။ (2) လမ်းကြောထဲသို့ လူ၊ ကား သို့မဟုတ် တိရစ္ဆာန်များ ဝင်လာနိုင်သောကြောင့် အချိန်မရွေး ဘရိတ်နှင့် အရိန်လျှော့ရန် ပြင်ဆင်ထားသင့်သည်။ (3) ကားလမ်းပေါ်တွင် အခြားအရာဝတ္ထုများ သို့မဟုတ် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ ရှိနေနိုင်သောကြောင့် အရိန်လျှော့၍ အာရုံစိုက်သင့်သည်။	<a href="#">4181</a>
041	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင့်ရှေ့ဘယ်ဘက်ရှိ ကားသည် လမ်း၏မြင်ကွင်းကို ပိတ်ဆို့ထားသည့်အခါ မီးပွိုင့် လမ်းဆုံကိုဖြတ်ကျော်ရန် မည်သည့် နည်းလမ်းကို အသုံးပြုရမည်နည်း။ (1) လမ်းရှင်းကြောင်း သေချာပြီးမှ ဖြတ်သွားပါ။ (2) ရှေ့ကားမှ မြင်ကွင်းကို ပိတ်ဆို့ထားနိုင်သောကြောင့် လက်ဝဲဘက်သို့ ကွေ့လာသော ယာဉ်ကြောများကို သတိထားပါ။ (3) မီးပွိုင့်စိမ်းနေသောကြောင့် တည့်တည့်သွားလမ်းက လုံးဝမှန်ပါတယ်။	<a href="#">4182</a>
042	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေနဲ့ ဘယ်ဘက်ခြမ်းက မော်တော်ဆိုင်ကယ်က သင့်ကိုကျော်တက်ပါက မည်သို့အရေးယူသင့်ပါသလဲ? (1) ရှေ့မှမော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ဘရိတ်အုတ်ရန်မီသောအကွာအဝေးတွင် နေပါ။ (2) ရှေ့ယာဉ်များ၏ အခြေအနေကို စစ်ဆေးပြီးပါက ဘယ်ဘက်ခြမ်းမှ ရှောင်တိမ်းပြီး ဖြတ်သန်းနိုင်ပါသည်။ (3) ယာဉ်တိုက်မှုမဖြစ်စေရန် လမ်းသွားလမ်းလာများကို သတိပေးရန် ဟွန်းတီးပါ။	<a href="#">4183</a>
043	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင့်ရှေ့တွင် ဘယ်ဘက်ရှိ ယာဉ်က ဘရိတ်အုပ်ပြီး လမ်းကြောတွင် အရိန်လျှော့ထားသည်ကို သင်မြင်ပါက အောက်ပါတို့အနက်မှ မည်သည့် အချက်များက မှန်ကန်ပါသနည်း။ (1) ရှေ့ဘယ်ဘက်တွင်ရှိသော ယာဉ်ရွေလျားမှုကို သတိပြု၍ အရိန်လျှော့ကာ ဘရိတ်အုတ်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) ညာဘက်ယူထားပြီး အရိန်မြင်ကာ ကျော်ပြီး တတ်နိုင်သမျှ အနှုတ်ကို ရှောင်ရှားပါ။ (3) ရှေ့ဘယ်ဘက်ရှိ ယာဉ်အား သတိပေးရန် ဟွန်းတီးကာ အရိန်မြှင့်မောင်းနိုင်ပါ။	<a href="#">4184</a>
044	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့ အနေဖြင့် သင့်ရှေ့မှ ယာဉ် သည် ကွေ့မီးအချက်ပြုပြီး ချက်ချင်းကွေ့ပါက သင်ဘာလုပ်သင့်ပါသလဲ? (1) အနှုတ်မှန်ဖြစ်စေရန် လက်ဝဲဘက်လမ်းလွဲပါ။ (2) ရှေ့တည့်တည့်ကို မြန်မြန်ဖြတ်မောင်းပါ။ (3) အရိန်လျှော့ပြီး အချိန်မရွေး ရပ် ရန် ပြင်ဆင်ပါ။	<a href="#">4185</a>
045	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မျက်နှာခြင်းဆိုင်လမ်းကြောရှိ ဆိုင်ကယ်တစ်စီး ရုတ်တရက် ဘယ်ဘက်ဓာတ်ဆီဆိုင်သို့ ကွေ့သွားပါက မည်သို့ မောင်းနှင်သင့်ပါသနည်း။ (1) မျက်နှာခြင်းဆိုင်လမ်းကြောရှိ ယာဉ်များ၏ ရွေ့လျားမှုကို အချိန်တိုင်း အာရုံစိုက်ပြီး ဘရိတ်နှင့်	<a href="#">4186</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	မီဒီယံနံပါတ်
		အရိန်လျှော့ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) လမ်းကြောင်းအတည့် သည် လမ်းဆုံ၏ ညာဘက်သို့ ကျေသွားသောကြောင့် ရှေ့တည့်တည့်သို့ သွားသင့်သည်။ (3) ယာဉ်တိုက်မှုမဖြစ်စေရန် ဘယ်ဘက်သို့ အမြန်မောင်းပါ။	
046	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မီးပျိုင့်မရှိသောလမ်းဆုံကိုဖြတ်၍ သွားလာနေချိန်တွင် သင့်ရှေ့တွင် ဆိုင်ကယ်၏ဘရိတ်မီးသည် ပွင့်နေပါက မည်သို့ဆောင်ရွက်သင့်သနည်း။ (1) မီးပျိုင့်မရှိသော လမ်းဆုံကိုဖြတ်သန်းသွားလာရာတွင် လမ်းဆုံတစ်ဖက်တွင် တည့်တည့်လာယာဉ်များ ရှိနိုင်သောကြောင့် လမ်းဆုံသို့ ဦးစွာရောက်သူတိုင်း အရင်မောင်းနိုင်သည်။ (2) ရှေ့မှ ယာဉ်တော်ကို အာရုံစိုက်တဲ့အပြင် တခြားလမ်းမှာ သွားလာနေတဲ့ ယာဉ်တော်ကိုလည်း အာရုံစိုက်သင့်ပါတယ်။ (3) အခြားလမ်းတွင် လာမည့်ယာဉ်ရှိပါက လက်ဝဲဘက်ရှိ ယာဉ်သည် ညာဘက်သို့ ကျေရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ် လမ်းဖယ်ပေးစရာ မလိုပါ။	<a href="#">4187</a>
047	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မီးမိတ်တုတ်မိတ်တုတ်ဖြစ်နေသော လမ်းဆုံကိုဖြတ်၍ သွားစဉ် လမ်းဆုံတစ်ဖက်တွင် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့နေပါက မည်သို့ မောင်းနှင်သင့်သနည်း။ (1) အရိန်လျှော့၍ မိတ်တုတ်မိတ်တုတ်ရှိသော မီးဝါအား သတိဖြင့် ဖြတ်မောင်းပါ။ (2) အရိန်မြှင့်ပြီး တည့်တည့်သွားပါ။ (3) မိတ်တုတ်မိတ်တုတ် ဖြစ်နေသော မီးဝါကိုဖြတ်မောင်းနှင့်နေချိန်၊ ကျွန်ုပ်၏ လမ်းကြောင်းမှန်နေသောကြောင့် တည့်တည့်သွားနိုင်သည်။	<a href="#">4188</a>
048	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့ အနေဖြင့် မီးမိန်နေသော လမ်းတွင် မိတ်တုတ်မိတ်တုတ် ဖြစ်နေသော လမ်းဆုံလမ်းခွတွင် ဖြတ်မောင်းရပါက အောက်ပါအပြုအမူများထဲမှ မည်သည့်အပြုအမူများ က သင့်လျော်သနည်း။ (1) မောင်နေတဲ့အချိန်မှာ ရှေ့မီးကြီးကိုဖွင့်ပြီး လမ်းမှာ အတားအဆီးတစ်ခုခုရှိနေနိုင်တာကို သတိထားပါ။ (2) လမ်းရှင်းကြောင်းသေချာပြီးနောက် တည့်တည့်သွားပါ။ (3) လမ်းဆုံကိုဖြတ်၍ မောင်းစဉ် လမ်းဆုံတစ်ဖက်မှလာသော ယာဉ်တစ်စီးနှင့်တွေ့ပါက လမ်းဖယ်စေရန် ဟွန်းတီးရမည်။	<a href="#">4189</a>
049	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မီးအလင်းရောင်ဖြင့် လမ်းဆုံတစ်ခုတွင် ဖြတ်သန်းသွားလာနေသူစဉ် သင့်ရှေ့ကား၏ဘရိတ်မီးကို လင်းလာသည်ကို သင်မြင်ရပါက၊ အောက်ဖော်ပြပါ အချက်များထဲမှ မည်သည့်အချက်များသည် မှားသနည်း? (1) အရိန်လျှော့ပြီး မိတ်တုတ်မိတ်တုတ် ဖြစ်နေသော မီးဝါ ကို ဖြတ်သွားပါ။ (2) ရှေ့မှ ယာဉ်များကို အာရုံစိုက်တဲ့အပြင် ဆန့်ကျင်ဘက်နဲ့ လမ်းဆုံတစ်ဖက်မှာရှိတဲ့ ယာဉ်တော်ကိုလည်း အာရုံစိုက်သင့်ပါတယ်။ (3) ယာဉ်နှစ်စီးစလုံးသည် ရှေ့တည့်တည့်သို့ သွားလာနေသောကြောင့် ဘယ်ဖက်ယာဉ်သည် ညာဖက်သို့ လမ်းကြောင်းပေးရမည်ဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်သည် ညာဖက်ယာဉ်ကို ဦးစားပေးသင့်သည်။	<a href="#">4190</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
050	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် အချက်ပြုမီး မိုတ်တုတ်မိုတ်တုတ် ဖြစ်နေသော လမ်းဆုံကိုဖြတ်သွားစဉ်တွင် သင်္ဘောတွင် ကားဘရိတ်မီးသည် လင်းနေပါက မည်သို့ဆောင်ရွက်သင့်သနည်း။ (1) မီးဝါ မိုတ်တုတ်မိုတ်တုတ် ဖြစ်နေသော လမ်းကြောတွင် မောင်းရပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့ လမ်းမန်သောကြောင့် ရှေ့တည့်တည့် ဖြတ်သွားနိုင်ပါသည်။ (2) ရှေ့မှယာဉ်တို့ကို အာရုံစိုက်တဲ့အပြင် လမ်းဆုံတစ်ဖက်မှာရှိတဲ့ ယာဉ်တို့ကိုလည်း အာရုံစိုက်သင့်ပါတယ်။ (3) လမ်းဆုံကိုဖြတ်ကျော်နေစဉ် ယာဉ်အားလုံး အရှိန်လျော့လိုက်သောစဉ်၊ ဆိုင်ကယ်သည် လျင်မြန်စွာ ရှေ့လှမ်းနိုင်သောကြောင့် အမြန်ရေရောက်စေရန် အရှိန်ကို ချက်ချင်းလိုမ့်တင် နိုင်ပါသည်။	<a href="#">4191</a>
051	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ကျွဲအချက်ပြုခြင်းမပြုဘဲ ဆိုင်ကယ်တစ်စီးသည် သင်္ဘောကြောထဲသို့ ဝင်ရောက်ပါက မည်သို့ဆောင်ရွက်သင့်သနည်း။ (1) ဟွန်းတီးပြီး အမြန်မောင်းပါ။ (2) အရှိန်လျော့ပြီး ဘရိတ်ကို အချိန်မရွေး အုတ်နိုင်နဲ့ ပြင်ဆင်ပါ။ (3) မတိုက်မိစေရန် ညာဘက်ခြမ်းကို ကပ်သွားရမည်။	<a href="#">4192</a>
052	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ညာဘက်လမ်းကြောရှိ ကားဘရိတ်မီး လင်း လာပါက မည်သို့ဆောင်ရွက်သင့်သနည်း။ (1) မမြင်နိုင်သောနေရာသို့ လှူ၊ ကား သို့မဟုတ် တိရိစ္ဆာန်များ ဝင်လာနိုင်သည်၊ ထို့ကြောင့် အချိန်မရွေး ဘရိတ်နှင့် အရှိန်လျော့ရန် ပြင်ဆင်ထားသင့်သည်။ (2) ညာဘက်ခြမ်းက ကားက လမ်းဘေးချရပ်ဖို့ ပြင်ဆင်နေသောကြောင့် တည့်တည့်ဖြတ်သွားနိုင်တယ်။ (3) လမ်းကြောသို့ ရုတ်တရက် ဝင်ရောက်လာသော ယာဉ်များနှင့် တိုက်မိခြင်းမှ ရှောင်ရှားရန် ဘယ်ဘက်သို့ အမြန် ကပ်ထားပါ။	<a href="#">4193</a>
053	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင်ပြထားသည့်အတိုင်း ကျွဲအချက်ပြုထားသည့် ဘယ်ဘက်အခြမ်းရှိ အမြန်လမ်းကြောတွင် ယာဉ်ကိုတွေ့ပါက သင်္ဘောလှုပ်သင့်သနည်း။ (1) လမ်းဆုံမဖြတ်မီ အမြန်လမ်းပေါ် ရှိ ယာဉ်များ၏ ရှေ့လှမ်းမှုကို သတိပြု၍ အရှိန်လျော့ရန်နှင့် ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) အမြန်လမ်းပေါ် ရှိ မော်တော်ယာဉ်များ ဝင်ရောက်ခြင်းမပြုရန် ဟွန်းကို အဆက်မပြတ် ဟွန်းတီးပေးပါ။ (3) မိမိ ယာဉ်ဘေးကင်းပါက ရှေ့တည့်တည့်ကို ဆက်သွားနိုင်ပါတယ်။	<a href="#">4194</a>
054	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့် သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင်ပြထားသည့်အတိုင်း ကျွဲအချက်ပြုထားသည့် လက်ဝဲဘက်လမ်းကြားအတွင်း၌ ယာဉ်တစ်စီးကိုတွေ့ပါက၊ အောက်ဖော်ပြပါအချက်များသည် မှန်ကန်သောတုံ့ပြန်မှုမဟုတ်ပါ။ (1) ယာဉ်အသွားအလာများလာပါက ရှေ့ယာဉ်ကြောကို အာရုံစိုက်ပါ။ (2) အနီးနားရှိ ယာဉ်များကို ဂရုပြု၍ ဘရိတ်အုပ်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) ရှေ့ယာဉ်ကြောအခြေ အနေတို့ကို ဂရုပြုတဲ့အပြင် ကိုယ့်ပတ်ဝန်းကျင်မှာ ဖြတ်သန်းသွားတဲ့ ယာဉ်တို့ရဲ့ ရှေ့လှမ်းမှုကိုလည်း အာရုံစိုက်သင့်ပါတယ်။	<a href="#">4195</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
055	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မီးပျံင်ရှိသော လမ်းဆုံတစ်ခုတွင် စမောင်းသည်အခါ အောက်ပါတို့အနက်မည်သည့် တစ်ခုသည် မှန်ပါသနည်း? (1) မီးပျံင်ကို အာရုံစိုက်ပါ။ မီးစိမ်းပြထားရင် ဖြတ်သွားနိုင်ပါတယ်။ (2) မီးစိမ်းတာမြင်ရင် နောက်က ကားက ဟွန်းမတီးအောင် အမြန်ဖြတ်ရပါမယ်။ (3) မီးစိမ်းသည်အခါ ဖြတ်သန်းနိုင်သည်ဟု ဆိုလိုသော်လည်း မီးနီတွင် သွားနေသည့် ယာဉ်များ ရှိနိုင်သဖြင့် သတိထားသင့်ပါသည်။	<a href="#">4196</a>
056	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းဆုံတွင် မီးစိမ်းစောင့်ဆိုင်းနေသော အခါ အောက်ပါတို့အနက် မည်သည့်အရာက မှန်ပါသနည်း။ (1) မီးနီမှာ စောင့်ရင်း ဖုန်းကို စစ်ကြည့်နိုင်ပါတယ်။ (2) ဘေးပတ်ပတ်လည်တွင် ဆိုင်းဘုတ်အသစ်များ ရှိမရှိ ကြည့်ပါ။ (3) ဆိုင်ကယ်စမောင်းခင် စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်သည် ယာဉ်များ ရှိ၊ မရှိ စစ်ဆေးရန် ဘေးဘယ်ညာကြည့်ပါ။	<a href="#">4197</a>
057	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်သည် လမ်းဆုံလမ်းခွကွဲဖြတ်၍ မောင်းစဉ် စိတ်အနှောက်အယှက်ဖြစ်ဖွယ်ယာဉ်ကို ကြိုတော်ရပါက အောက်ပါတို့ထဲမှ မည်သည့်အရာသည် မှန်သနည်း။ (1) လမ်းလွဲနေသည့် ယာဉ်အား သတိပေးရန် အရှိန်မြှင့်၍ ဟွန်းများ အဆက်မပြတ် တီးခြင်း။ (2) အခြားယာဉ်များ၏ ရှေ့လျားမှုကို အာရုံစိုက်ပြီး လမ်းဆုံဖြတ်သွားသည်အခါ အရှိန်လျော့၍ ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) လမ်းဆုံကို ချောမွေ့စွာဖြတ်သန်းနိုင်ရန် ယာဉ်ကြီးများနောက်ကို လိုက်ရန် အရှိန်မြှင့်ပြီး မောင်းပါ။	<a href="#">4198</a>
058	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေနဲ့ ဗီဒီယိုမှာပြထားတဲ့အတိုင်း မီးနီပြထားတဲ့အခါ ဆိုင်ကယ်က ညာဘက်ကွေ့ရင် ဘယ်လိုတုံ့ပြန်ရမလဲ။ (1) လမ်းဆုံတွင် အရှိန်လျော့၍ ဘေးနားရှိ ယာဉ်များ၏ ရှေ့လျားမှုကို သတိပြုပြီး အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) မော်တော်ဆိုင်ကယ်သည် မီးနီကိုစည်းကမ်းမဲ့ ဖြတ်မောင်းသောကြောင့် ကျွန်ုပ် ရှေ့တည့်တည့်ကို ဆက်မောင်းဖို့ အဆင်ပြေပါတယ်။ (3) အခြားဆိုင်ကယ်များ စည်းကမ်းဖောက်ဖျက်ခြင်းမှ ရပ်တန့်စေရန်အတွက် ရှေ့တိုးပြီး မောင်းပါ။	<a href="#">4199</a>
059	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဗီဒီယိုတွင်ပြသထားသည်အတိုင်း မီးပျံင်မရှိသော လမ်းဆုံတစ်ခုအား ဖြတ်သန်းသွားလာနေချိန်တွင် အောက်ပါတို့အနက်တစ်ခုသည် မှန်ပါသည်။ (1) ဘေးကင်းစေရန်အတွက် ရှေ့တည့်တည့်ကို ကြည့်ကာ အဝေးမှယာဉ်ကြောကို အာရုံစိုက်ပါ။ (2) ရှေ့ကယာဉ်တွေကို အာရုံစိုက်တဲ့အပြင် တခြားလမ်းမှာ ဖြတ်သွားတဲ့ယာဉ်တွေကိုလည်း အာရုံစိုက်သင့်ပါတယ်။ (3) စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းကို မချိုးဖောက်သရွေ့ ရှေ့ကို ဆက်သွားနိုင်ပါတယ်။	<a href="#">4200</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
060	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်သည် လမ်းဆုံလမ်းခွကွဲဖြတ်၍ ဘယ်ဘက်ကွေ့ချင်သော်လည်း သင့်နောက်ဘက်တွင် လိုက်ပါလာသည့် ယာဉ်တစ်စီးကို သင်သတိပြုမိသည့်အခါ အောက်ပါတို့အနက်တစ်ခုခုသည် မှန်ပါသည်။ (1) မကွေ့မီ ကွေ့အချက်ပြု၊ နောက်ကြည့်မှန်ကို စစ်ဆေးပြီး ဘေးကင်းကြောင်း သေချာစေရန် ခေါင်းကိုလှည့်သင့်သည်။ (2) အခြားယာဉ်များကို သတိပေးရန် အချက်ပြုမီးဖွင့်ထားသရွေ့ ချက်ချင်းကွေ့နိုင်သည်။ (3) ဘယ်ဘက်ကို သင်သင်သာသာကွေ့ရန်၊ လမ်းလယ်ခြားထားသောမျဉ်းကို ကြိုဖြတ်နိုင်သည်။	<a href="#">4201</a>
061	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဘယ်ဘက်မှယာဉ်သည် ဦးတည်ရာခြားနားသောလမ်းကြော အား တရားမဝင်ဖြတ်ကျော်ပါက မည်သို့မောင်းနှင်ရန် သင့်လျော်သနည်း။ (1) စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေကို ဖောက်ဖျက်တဲ့အတွက် လမ်းဖယ်ပေးစေရန် အဆက်မပြတ် ဟွန်းတီးသင့်ပါတယ်။ (2) အရှိန်လျှော့၍ အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို ဖောက်ဖျက်ခြင်းမှ တားဆီးနိုင်ရန် အလျင်အမြန် ဆောင်ရွက်သင့်ပါသည်။	<a href="#">4202</a>
062	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူတစ်ဦးအနေဖြင့်၊ ဘယ်ဘက်ရှိယာဉ်သည် ၎င်း၏ကွေ့အချက်ပြုမှုမပြုလုပ်ဘဲ သို့မဟုတ် ဘေးကင်းသောအကွာအဝေးကို မစောင့်ဘဲ ဘယ်ဘက်မှ ကျော်တက်သည့်အခါ သင့်လျော်သောတုံ့ပြန်မှုမှာ အဘယ်နည်း။ (1) ရှေ့လမ်းကို အာရုံစိုက်ပါ။ မိမိလမ်းကြောတွင်သာ မောင်းနေပါက အန္တရာယ်မရှိပါ။ (2) လမ်းကြောကျဉ်းမြောင်းပြီး ယာဉ်စီးရေများသောကြောင့် အခြားသူများ ပိုမိုသတိရှိစေရန် ဟွန်းအဆက်မပြတ် တီးပေးပါ။ (3) ရှေ့မှာ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု အခြေအနေတွေကို အာရုံစိုက်ဖို့လိုအပ်တဲ့အပြင် နောက်ကြည့်မှန်ကိုလည်း အချိန်တိုင်း အာရုံစိုက်ပြီး အရှိန်လျှော့ဖို့ ပြင်ဆင်သင့်ပါတယ်။	<a href="#">4203</a>
063	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လက်ဝဲဘက်မှလာသော ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့သည့်လမ်းဆုံကို ဖြတ်သန်းသွားလာနေပါက အောက်ပါတို့အနက် မည်သည့်အချက်က မှန်ပါသနည်း။ (1) ယာဉ်ကြောများကြပ်စွာ သွားလာရသည့်အခါတွင် မမြင်နိုင်သော အများအပြားရှိတတ်သောကြောင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့နေသော ယာဉ်များ သို့မဟုတ် လမ်းသွားလမ်းလာများရှိပါက သတိထားသင့်ပါသည်။ (2) ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုဖြစ်သောအခါ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုမဖြစ်ဖို့ အရှိန်မြှင့်မောင်းသင့်ပါတယ်။ (3) လမ်းကြောင်းမှန်ကို ဦးစားပေးရတဲ့အတွက် ရှေ့ကို အလျင်စလို မောင်းပေးပြီး လမ်းလွဲပေးနိုင်ပါတယ်။	<a href="#">4204</a>
064	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းသွားလမ်းလာ ထူထပ်သောယာဉ်ကြောမှ လူတစ်ဦး ထွက်လာပါက	<a href="#">4205</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
		သင်လျော်သောတုံ့ပြန်မှုမှာ အဘယ်အချက်နည်း။ (1) လမ်းခွဲများကို စည်းကမ်းမဲ့ ဖြတ်ကျော်ပြီး ကူးလာသော လူများကို ဟွန်းတီးကာ အရိန်မြင်၍ သွားစေရန် လုပ်ဆောင်နိုင်သည်။ (2) အရိန်လျော့၍ လမ်းလျှောက်သူ၏ လှုပ်ရှားမှုကို အာရုံစိုက်ပြီး အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) လမ်းသွားလမ်းလာသည် ဖုန်းပြော၍ အလုပ်ရှုပ်နေသဖြင့် ယာဉ်ကြောအခြေနေကို သတိမပြုမိသောကြောင့် လမ်းလွဲရန် မလိုအပ်ပါ။	
065	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းသူအနေဖြင့် လမ်းသွားလမ်းလာများ လွှဲကူးများကြားနေရာမှ ဖြတ် မလျှောက်သည့်အခါ သင်လျော်သောတုံ့ပြန်မှုကား အဘယ်နည်း။ (1) အရိန်လျော့၍ လမ်းသွားလမ်းလာကို အာရုံစိုက်ကာ အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) လူကူးများကူးက လမ်းဖြတ်ကူးဖို့ ပျက်ကွက်တာကြောင့် လမ်းဖြတ်ကူးဖို့ ဟွန်းကို အဆက်မပြတ် ဟွန်းတီးနိုင်ပါတယ်။ (3) လမ်းဖြတ်ကူးသူသည် လမ်းကို ဖြည်းညင်းစွာ လျှောက်လာသောကြောင့် အချိန်ကုန်သက်သာစေရန် အရိန်မြင်၍မောင်းသွားရန် အဆင်ပြေသည်။	<a href="#">4206</a>
066	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းသူအနေဖြင့် ဘတ်စ်ကားပေါ်မှဆင်းပြီးနောက် လမ်းလျှောက်သူသည် လူကူးများကြားပေါ် မလျှောက်ပါက မည်သို့လုပ်ဆောင်ရန်သင့်လျော်သနည်း။ (1) လူကူးများကူးသည် လမ်းဖြတ်ကူးရန် ပျက်ကွက်သဖြင့် လမ်းဖြတ်ကူးရန် လမ်းကို တောက်လျှောက် ဟွန်းတီးနိုင်သည်။ (2) မိုးရွာတဲ့နေ့တွေမှာ လမ်းက ချောနေတာကြောင့် အရေးပေါ်ဘရိတ်ကြောင့် ချော်လဲကျတာမျိုး မဖြစ်ရအောင် အမြန်ဖြတ်သန်းသင့်ပါတယ်။ (3) မိုးရွာတဲ့နေ့တွေမှာ လမ်း ချောနေတာကြောင့် အရိန်လျော့၊ လမ်းသွားလမ်းလာတွေကို သတိထားပြီး ယာဉ်ကို ရပ်တန့်ဖို့ ပြင်ဆင်ပါ။	<a href="#">4207</a>
067	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းသူအနေဖြင့် လမ်းဆုံလမ်းကူးနေသူသည် ဖုန်းကိုကြည့်ပြီး လမ်းဖြတ်ကူးသည့်အခါ ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) အရိန်လျော့ရန် သို့မဟုတ် ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) ဟွန်းတီးပြီးသတိပေးပါ။ (3) ဖုန်းသုံးနေသော လမ်းသွားလမ်းလာများကို ကြောက်လန့်စေရန် ပြင်းပြင်းထန်ထန် ဘရိတ်ဆွဲပါ။	<a href="#">4208</a>
068	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းသူအနေနဲ့ စည်းကမ်းမဲ့ ဘယ်ဘက်ကွေ့တဲ့ဆိုင်ကယ်နဲ့ တွေ့ရင် ဘာလုပ်သင့်ပါသလဲ? (1) အရိန်လျော့ရန် သို့မဟုတ် ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) ဟွန်းတီးပြီးသတိပေးပါ။ (3) စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း ဖောက်ဖျက်သော ဆိုင်ကယ်စီးသူကို ခြောက်လှန့်၍ ဘရိတ်အုပ်ပါ။	<a href="#">4209</a>
069	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းသူအနေဖြင့် စီးနင်းနေစဉ်မှာ ကားကြီးတစ်စီးက ရှေ့က အချက်ပြမီးကို အချက်ပြနေတာကို တွေ့ရင် ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) ရှေ့ကယာဉ်ကို ကျော်တက်ရန် အရိန်မြင်ပါ။ (2) အရိန်လျော့၍ ယာဉ်နှင့် ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးကို ရှောင်ပါ။ (3) ကျော်တက်ရန် အရိန်မြင်ပြီး သတိပေးရန် ဟွန်းတီးပါ။	<a href="#">4210</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	မီဒီယံနံပါတ်
070	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ သင်ရဲဘေးမှာ သွားလာနေတဲ့ယာဉ်တွေရှိရင် သင်ရဲမြင်ကွင်းကို မဖုံးကွယ်အောင် ဘယ်လိုလုပ်ရမလဲ။ (1) အချက်ပြမှုများကို ဂရုပြုပါ။ မမြင်ရသည့်နေရာတွင် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုကို စောင့်ကြည့်ကာ အကာအကွယ်ဖြင့် မောင်းနှင်ပါ။ (2) မီးပျံင်စိမ်းနေချိန်တွင် လမ်းညာဘက်ကို ဦးစားပေးရသောကြောင့် အချက်ပြမပြောင်းမီ အရှိန်မြှင့်ပြီး ကျော်သွားရမည်။ (3) လမ်းဆုံကိုတိုက်ရိုက်ဖြတ်သွားပါက ယာဉ်တိုက်မှုအန္တရာယ်နည်းပါးပါသည်။	<a href="#">4211</a>
071	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူတစ်ယောက်အနေဖြင့်ဘယ်ကွေ့အချက်ပြပြီး ညာကွေ့သော ယာဉ်ကြီးတစ်စီးကို တွေ့တဲ့အခါ မည်သည့်အရာကို သတိထားသင့်ပါသလဲ။ (1) ယာဉ်ကြီးသည် ညာဘက်ကွေ့ပြီး ဘယ်ကွေ့အချက်ပြမှု ကို မှားပြနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ (2) ယာဉ်ကြီးသည် ဘယ်ဘက်သို့ ကွေ့နေသော်လည်း အတိုင်းဘီးများကြား အချင်းဝက် ကွာခြားမှုကြောင့် ညာဘက်သို့ ဦးစွာသွားရန် လိုအပ်ပါသည်။ (3) ယာဉ်သည် ကွေ့အချက်ပြမှု မှားယွင်းခြင်း ဖြစ်နိုင်ချေမရှိပါ။ ယာဉ်ကြီး၏ လမ်းကြောင်းပြောင်းမှုအပေါ် မှတည်၍ ယာဉ်ကြီး၏ ကွေ့လမ်းကြောင်းကို ဆုံးဖြတ်သင့်ပါသည်။	<a href="#">4212</a>
072	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူအနေနဲ့ ရှေ့ကယာဉ်ပျက်နေသောကြောင့် လမ်းပြောင်းရမည်ဆိုပါက မည်သည့်အရာကို ရင်လုပ်သင့်ပါသလဲ။ (1) အပေါ်မီးများပြုပြီး နောက် လမ်းကြောပြောင်းပါ။ (2) အချက်ပြမီး ပြု နောက်ကြည့်မှန်မှ တစ်ဆင့် စစ်ဆေးပြီး ယာဉ်ကြောရင်းကြောင်းသေချာစေရန် ခေါင်းလှည့်ကြည့်ပါ။ (3) ဟုန်းတီးပြီး လက်နဲ့ အချက်ပြပြီး လမ်းပြောင်းပါ။	<a href="#">4213</a>
073	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူတစ်ယောက်အနေဖြင့် လမ်းဆုံမှာ ဘယ်ဘက်ကွေ့ပြီး ရှေ့တည့်တည့်မှ ယာဉ်က တူညီတဲ့လမ်းကြောထဲ ညာဘက်ကွေ့တဲ့အခါ ဘယ်ယာဉ်က လမ်းမှန်ပါသလဲ။ (1) ရှေ့မှ ညာကွေ့ယာဉ်များ။ (2) လက်ဝဲကွေ့ယာဉ်များ။ (3) လမ်းပိတ်မှ လမ်းဆုံသို့ ဖြတ်ကူးသော ယာဉ်များကို ဦးစားပေးသင့်ပါသည်။	<a href="#">4214</a>
074	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူအနေဖြင့် ရှေ့မှ ယာဉ်ပျက်နေ၍ လမ်းကြောပြောင်းရမည်ဆိုရင် မည်သည့် အရင်လုပ်သင့်ပါသလဲ။ (1) မီးကြီးများ ဖွင့်ပြီးနောက် လမ်းပြောင်းပါ။ (2) အချက်ပြမီး ပြုပြီး နောက်ကြည့်မှန်ကို စစ်ဆေးပြီး ယာဉ်ကြောရင်းကြောင်းသေချာစေရန် ခေါင်းလှည့်ကြည့်ပါ။ (3) ဟုန်းတီးပြီး လက်နဲ့ အချက်ပြပြီး လမ်းပြောင်းပါ။	<a href="#">4215</a>
075	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူအနေဖြင့် သင့်လမ်းကြောမှာ ယာဉ်တစ်စီးက	<a href="#">4216</a>



မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဒီဒီယိုနံပါတ်
		ရှေ့လမ်းခွဲကနေ ဘယ်ဘက်လမ်းကြားကို ရုတ်တရက်ကွေ့မိရင် ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) ရှေ့လမ်းကို အာရုံစိုက်ပြီး တူညီသောအရိန်ဖြင့် ဆက်လက်မောင်းနှင်ပါ။ (2) ထိုယာဉ် ကျွန်ုပ်၏ လမ်းကြောသို့မ မဝင်လာမီ အရိန်မြှင့်ပြီး ကျော်တက်ပါ။ (3) ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုအခြေအနေများကို ဂရုပြုပါ။ အရိန်လျော့၍ ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ခြင်းစသည် လိုအပ်သော အစီအမံများကို ဆောင်ရွက်ပါ။	
076	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် အဝါရောင်များနှစ်ထပ်ကို စည်းကမ်းမဲ့ ဖြတ်ကျော်လာသည့် ယာဉ်တစ်စီးနှင့်တွေ့ပါက ဘယ်ဘက်ကွေ့ရန် သင်ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) ဖြောင့်ယာဉ်သည် ကွေ့ပတ်ကျော်ကားထက် လမ်းမှန်သောကြောင့် တူညီတဲ့ အရိန်နဲ့ ဆက်သွားနိုင်ပါတယ်။ (2) အရိန်လျော့၍ ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပါ။ (3) ဟွန်းတီးပြီး လက်နဲ့ အချက်ပြပြီး လမ်းကြောကို ရှောင်မောင်းပါ။	<a href="#">4217</a>
077	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ မှောင်နေပြီး လမ်းကြားအတွင်းမှ ယာဉ်က စည်းကမ်းမဲ့သာဖက်ကွေ့တဲ့အခါ ဘာလုပ်သင့်သလဲ။ (1) သင် ကျော်တက်နေကြောင်း သတိပေးရန် မီးကြီးပြပါ။ (2) ဟွန်းတီးပြီးနောက် လက်ဖြင့် အချက်ပြပြီး ကျော်တက်ပါ။ (3) ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုအခြေအနေများကို ဂရုပြုပါ။ အရိန်လျော့၍ ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။	<a href="#">4218</a>
078	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေနဲ့ ရှေ့လမ်းကျားမြောင်းပြီး တစ်ဖက်ယာဉ်က အဝင်အထွက် အချက်ပြအချက်ပြတဲ့အခါ ဘေးကင်းအောင် ဘာလုပ်သင့်သလဲ။ (1) တည့်တည့်သွားနေသော ယာဉ်များသည် လမ်းကြောင်းမှန်သောကြောင့် အရိန်ဖြင့် ဆက်သွားပါ။ (2) ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုအခြေအနေများကို ဂရုပြုပါ။ အရိန်လျော့၍ ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) ဟွန်းတီးပြီး လက်နဲ့ အချက်ပြပြီး လမ်းရှောင်၍ မောင်းပါ။	<a href="#">4219</a>
079	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် လမ်းဆုံမီးပျံင်တွင် မီးစိမ်းသွားသည့်အခါ မည်သို့ပြုမူသင့်သနည်း? (1) အခြားလမ်းပေါ်တွင် မီးနီကို ဖြတ်မောင်းနေသည့် ယာဉ်များကို သတိထား၍ အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) မီးပျံင်စိမ်းနေပါက ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုမဖြစ်စေရန် လမ်းဆုံကို အမြန်ဖြတ်မောင်းပါ။ (3) အခြားလမ်းပေါ်တွင် သွားလာနေသော ယာဉ်သည် လမ်းဆုံသို့ ဝင်လာပါက ရပ်တန့်စေရန် ဟွန်းကို သုံးကြိမ်တီးပါ။	<a href="#">4220</a>
080	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ ဒီဒီဒီယိုထဲမှာ ဘယ်အရာက အန္တရာယ်ရှိပါသလဲ။ (1) မီးပျံင်မီးနီနေချိန်တွင် လမ်းဆုံ၏အခြားလမ်းမှ ယာဉ်သည် ဘယ်ဘက်သို့ ကွေ့သည်။ (2) လက်ဝဲကွေ့ယာဉ်များ မှ လမ်းလျှောက်သူများကို လမ်းဖယ်ပေးရန် ပျက်ကွက်ခြင်း။ (3) ယာဉ်သည် လမ်းမှား မောင်းနှင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ လမ်းကြောအတွင်းသို့	<a href="#">4221</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	မီဒီယိုနံပါတ်
		ကျူးကျော်ဝင်ရောက်ခြင်း။	
081	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်ကြိုတော့ရနိုင်သည့် အနှုတ်အမှားဆုံးကား အဘယ်နည်း။ (1) ရှေ့မှ ယာဉ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်းကြောထဲသို့ မောင်းဝင်လာသည်။ (2) နောက်မှ မော်တော်ဆိုင်ကယ်သည် ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးတွင် မမောင်းသောကြောင့် ယာဉ်တိုက်မှု ဖြစ်ပွားစေပါသည်။ (3) ချော်နေသော လမ်းမျက်နှာပြင် အမှတ်အသားများသည် မော်တော်ယာဉ်များ၏ ထိန်းချုပ်မှု လျော့နည်းစေပါသည်။	<a href="#">4222</a>
082	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင့်ရေတွင် ရပ်နိုင်ဖွယ်ရှိသော ယာဉ်ရှိသည့်အခါ မည်သို့ လုပ်ဆောင်သင့်သနည်း။ (1) လမ်းဘေးရှိ ယာဉ်များအား သတိပေးရန် ဟွန်းကို သုံးကြိမ်တီး၍ အရှိန်လျှော့ပြီး မောင်းပါ။ (2) အရှိန်လျှော့ပြီး အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပြီး၊ လမ်းဘေးရှိ ယာဉ်များကို သတိထားပါ။ (3) ကားရပ်တန့်ကာ ရေသို့လျှောက်ပြီး လမ်းဘေးရှိ ကားကို ပုတ်ခတ်ကာ ကျွန်ုပ်၏ ယာဉ်သွားရာလမ်းကြားကို ကျူးကျော်လာကြောင်း သတိပေးပါ။	<a href="#">4223</a>
083	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင့်ရေတွင် ထရပ်ကားကြီးတစ်စင်း အရှိန်လျှော့သွားသောအခါတွင် မည်သို့ ပြုမူရမည်နည်း? (1) ညာဖက် နောက်ကြည့်မှန်ကို ကြည့်ပြီး၊ ယာဉ်မရှိမှ ရှေ့ယာဉ်၏ ညာဖက်မှ ကျော်တက်ပါ။ (2) အရှိန်လျှော့ပါ။ ကျွန်ုပ်ရှေ့မှ ယာဉ်၏ရှေ့လျားမှုကို သတိပြုကာ အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) ဘယ်ဘက်ကွေ့အချက်ပြပြီးရင် လမ်းကြောကို ကျော်တက်ပါ။	<a href="#">4224</a>
084	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူသည် လမ်းဆုံအနီးသို့ ချဉ်းကပ်လာစဉ် လမ်းဘေးဘက်ရှိ ကုန်တင်ကားကြီးတစ်စီးသည် ညာဘက်သို့ကွေ့ကာ မိမိ လမ်းကို ကျော်ဝင်ရောက်လာသည်ကို တွေ့ရပါက မည်သို့ဆောင်ရွက် သင့်သနည်း။ (1) အရှိန်လျှော့၍ ညာဘက်အကွေ့အချက်ပြပြီး လမ်းသွယ်များပြောင်းမောင်းပါ။ (2) အရှိန်လျှော့ပါ။ ကုန်တင်ကားကြီး၏ ရှေ့လျားမှုကို သတိပြုပြီး အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) ဟွန်းသုံးကြိမ်တီး၍ ထရပ်ကားကို အချက်ပေးပြီး အရှိန်လျှော့ပြီးမောင်းပါ။	<a href="#">4225</a>
085	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းဘေးမှာ မော်တော်ယာဉ်တစ်စီး စတင်မောင်းနှင်လာသည်ကို တွေ့တဲ့အခါ ဘယ်လိုဆောင်ရွက်သင့်ပါသလဲ? (1) ၎င်းယာဉ်သည် စည်းကမ်းဖောက်၍ ဂဏ်ထုနှုန်းသောကြောင့် အရှိန်လျှော့၍ အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်သင့်သည်။ (2) ၎င်းယာဉ်သည် စမောင်းသည်နှင့် အပြင်လမ်းကြောထဲသို့ ဝင်မည်ဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်နှင့် မသက်ဆိုင်ဘဲ ဆက်သွားသင့်ပါသည်။ (3) ၎င်းယာဉ်သည် ကျွန်ုပ်အား လမ်းပေးရန် လမ်းကြောပြောင်းသင့်သည်။	<a href="#">4226</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
		ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဆက်သွားသင့်ပါသည်။	
086	1	ဆိုင်ကယ် မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် အလယ်လမ်းကြောတွင် မောင်းနှင်ပြီး သင့်ရေတွင် ဘယ်ဘက်ကွေ့မည့် ယာဉ်ရှိနေပါက သင်ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) အပြင်ဘက်လမ်းကြောကို ချက်ချင်းပြောင်းပြီး ရှေ့ကထရပ်ကားကို ကျော်ဖြတ်ဖို့ အရှိန်မြှင့်ပါ။ (2) သင့်ရေမှယာဉ်သည် ၎င်း၏ဘယ်ဘက်ကွေ့ပြီးသည် အထိ အရှိန်လျော့ပြီး ခေတ္တရပ်ပြီး မှ ဆက်လက်မောင်းနှင်ပါ။ (3) ညာဘက်ကွေ့မီးအချက်ပြုပြီး ယာဉ်လမ်းကြောင်းတည့်တည့်သို့ လမ်းကြောင်းပြောင်းပါ။ ထို့နောက် အပြင်လမ်းကြောသို့ပြောင်းပါ။	<a href="#">4227</a>
087	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် ကြီးမားတဲ့ထရပ်ကားနဲ့ တပြိုင်နက် ညာဘက်ကွေ့ချင်တယ်ဆိုရင် ဘယ်အရာက အကောင်းဆုံးလုပ်ဆောင်သင့်လဲ။ (1) ကုန်တင်ကားကြီးသည် စမောင်းရန် အချိန်ပိုကြာသောကြောင့် အရှိန်မြှင့်ကာ ညာဘက်ကွေ့ရန် အခွင့်အရေးကို ဆုပ်ကိုင်သင့်သည်။ (2) ကုန်တင်ကားကြီးနှင့် ဘေးချင်းကပ်လျက် ရပ်တန့်ပြီး ကုန်တင်ကားကြီးကို ဦးစွာ သွားစေလိုက်ပါ။ (3) ကုန်တင်ကားကြီးသည် ကျွန်ုပ်နှင့်မတူညီသောလမ်းကြားတွင် သွားလာနေပါက၊ အတူတူ ကွေ့နိုင်သည်။	<a href="#">4228</a>
088	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ ဗီဒီယိုထဲမှာ ဘာအန္တရာယ်ရှိလဲ။ (1) ထရပ်ကားကြီးသည် ညာဘက်ကွေ့ချိန် အတွင်းဘီးများကြား အချင်းဝက်ကွာခြားမှုကြောင့် ထိုအရာသည် ကျွန်ုပ်အတွက် အန္တရာယ်ရှိသော ဧရိယာဖြစ်နိုင်သည်။ (2) အချက်ပြုတိုင်များသည် လမ်းကြားမှ ငေါထွက်ကာ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့သည်။ (3) ကုန်တင်ကားထရပ်ကားပေါ်တွင် တင်ဆောင်သည့် ကုန်တင်ကားများသည် ကုန်တင်ကား၏ကိုယ်ထည်ထက် ကျော်လွန်၍ ခရီးသွားသည့်အခါ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုကို ထိခိုက်စေသည်။	<a href="#">4229</a>
089	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ယောက်အနေဖြင့် ညာဘက်တွင် ချဉ်းကပ်လာတဲ့ ယာဉ်ကိုတွေ့တဲ့အခါ ဘယ်လိုဆောင်ရွက်သင့်ပါသလဲ။ (1) ကားမောင်းသူကို မီးကြီးပိတ်ဖို့ သတိပေးရန် ဟွန်းကို ဟွန်းတီးပါ။ (2) ညာဘက်ကပ်ပါ။ အရှိန်လျော့ပြီးအချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) မြင်ကွင်းရှင်းစေရန် မီးကြီးဖွင့်ပြီး၊ အရှိန်လျော့ပါ။	<a href="#">4230</a>
090	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် ဘယ်အရာကို လုပ်ဆောင် သင့်ပါသလဲ? (1) အရှိန်လျော့နေစဉ် စက်ဘီးစီးသူအား နောက်မှလာမည့်ယာဉ်ရှိနေကြောင်း သတိပေးရန် တစ်ကြိမ် ဟွန်းတီးပေးပါ။ (2) ကျော်တက်တော့မယ့် စက်ဘီးသမားကို သတိပေးဖို့ ၁ စက္ကန့်လောက် ဟွန်းတီးပေးပါ။ (3) အရှိန်လျော့နေစဉ် စက်ဘီးစီးသူအား နောက်မှလာမည့်ယာဉ်ရှိနေကြောင်း သတိပေးရန်အတွက် ဟွန်းကို	<a href="#">4231</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	မီဒီယိုနံပါတ်
		သုံးကြိမ်တီးပါ။	
091	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေနဲ့ ဘယ်အရာကို လုပ်ဆောင်သင့်ပါသလဲ? (1) အရိန်လျော့၍ စက်ဘီးစီးသူ၏ လှုပ်ရှားမှုကို အာရုံစိုက်ကာ လိုအပ်သည့် ဘေးကင်းရေး အစီအမံများကို အချိန်မရွေး ပြုလုပ်ပါ။ (2) ကျော်တက်တောမည်ဟု စက်ဘီးစီးသူအား သတိပေးရန် ဟွန်းနှစ်ခါ ဟွန်းတီးပြီး အရိန်မြှင့်ပါ။ (3) မီးကြီးများကို အချက်ပြုပြီး ရှေ့မှ လာနေသော ယာဉ်များကို မီးဖွင့်ရန် သတိပေးပါ။	<a href="#">4232</a>
092	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် ဘယ်အရာကို လုပ်ဆောင်သင့်ပါသလဲ? (1) လမ်းသွားလမ်းလာများ၏ ရှေ့လျားမှုကို သတိပြုပြီး အရိန်လျော့ပါ။ (2) လမ်းသွားလမ်းလာတွေကို သတိပေးဖို့ ဟွန်းတကြိမ်တီးပေးပါ။ (3) လမ်းသွားလမ်းလာတွေကို ဖြတ်သွားစေဖို့ ရပ်စောင့်ပေးပါ။	<a href="#">4233</a>
093	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေနဲ့ ဘယ်အရာကို လုပ်ဆောင်သင့်ပါသလဲ? (1) လမ်းသွားလမ်းလာများ ကျူးကျော် လမ်းလျှောက်ခြင်းမှ ရပ်တန့်စေရန် ဟွန်းတီးပါ။ (2) ရိန်လျော့ပါ။ လမ်းသွားလမ်းလာများ၏ လှုပ်ရှားမှုကို သတိပြုပြီး အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) လမ်းဘေးရှိ လမ်းသွားလမ်းလာများ၏ ရှေ့လျားမှုနှင့်အညီ လက်ဝဲဘက်သို့ ကျွေ့ကာ လမ်းသွားလမ်းလာများကို ရှောင်တိမ်းပါ။	<a href="#">4234</a>
094	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် မီဒီယိုတွင်ပြုထားသည့်အတိုင်း လမ်းသွားလမ်းလာလမ်းများသည် လမ်းကျော်လျှောက်ပြီး လမ်းလယ်ကျွန်းကိုဖြတ်သွားပါက မည်သို့အရေးယူရန် သင့်လျော်သနည်း။ (1) ရှေ့ကိုမော်ပြီး ကြိုတင်တုံ့ပြန်ပါ။ (2) လမ်းသွားလမ်းလာများကို သတိပေးရန် ဟွန်းတီးပါ။ (3) ချက်ခြင်းဆိုင်ကယ် ရပ်ပြီး လမ်းသွားလမ်းလာတွေကို အမြန်ဖြတ်ဖို့ တိုက်တွန်းပါ။	<a href="#">4235</a>
095	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့်၊ သင်သည် နှစ်လမ်းသွား လမ်းတစ်ခုတည်းတွင် မော်တော်ဆိုင်ကယ်စီးပြီး လမ်းဘေးတွင် ရပ်ထားသည့်ယာဉ်များရှိနေပါက သင်ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) ရပ်ထားသောကားများ ကြောင့် လမ်းညာဘက်ခြမ်းကို မဖြတ်နိုင်သောကြောင့် ဘယ်ဘက် တည့်တည့် သွားသင့်ပါသည်။ (2) အရိန်လျော့၍ လမ်းသွားလမ်းလာများ ထွက်သွားခြင်း သို့မဟုတ် ကားတံခါးများ ရုတ်တရက်ပွင့်လာခြင်းကို သတိထားပါ။ (3) အန္တရာယ် ကင်းဝေးစေရန် ရှေ့တည့်တည့်သို့ သွားလာနေသော ယာဉ်များကို အမြန်ဖြတ်သန်းရန် ဦးစားပေးသင့်ပါသည်။	<a href="#">4236</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
096	3	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် သင်္ဃာတော်တော် လမ်းသွားလမ်းလာကိုတော်တော် သင်္ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) လမ်းသွားလမ်းလာကို ရှောင်ပြီး ရေတည့်တည့်ကို ဆက်သွားပါ။ (2) မိမိလမ်းကြောအတွင်းမှာပဲ အရှိန်ပြင်းပြင်းနဲ့ ဘရိတ်အုပ်ပြီး လမ်းသွားလမ်းလာကို ဖြတ်သွားအောင် စောင့်ပါ။ (3) အရှိန်လျော့ပြီး ရှောင်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။	<a href="#">4237</a>
097	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းသူအနေဖြင့်၊ အဝင်လမ်းနှင့်အထွက် ချဉ်းကပ်လမ်းများတွင် အတွင်းလမ်းကြားတွင် သွားလာနေပြီး ဆိုင်ကယ်တစ်စီးသည် လမ်းကြောင်းပြောင်းပြီး လမ်းဆုံလမ်းခွဲကို ဦးတည်သွားပါက သင်္ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) အရှိန်လျော့ပြီး ရပ်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) အလျော့မပေးဘဲ အရှိန်မြှင့်ပြီး ကျော်ဖြတ်ပါ။ (3) တည့်တည့်သွားသောယာဉ်သည် လမ်းမုန်ဖြစ်သောကြောင့်၊ အခြားလမ်းအသုံးပြုသူများ၏ အပြုအမူအတွက် စိတ်ပူစရာမလိုပါ။	<a href="#">4238</a>
098	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် တံတားကိုကျော်ပြီး မောင်းစဉ် ရှေ့ဘယ်ဘက်မှာ ယာဉ်ငယ်တစ်စီးရှိနေရင် ဘယ်လိုအန္တရာယ်တွေ ကြုံတွေ့ရနိုင်လဲ။ (1) မိမိသည် ညာဖက်လမ်းကြောတွင် ရှိနေသောကြောင့် ရှေ့က ယာဉ်ကြောပိတ်ဆိုမှုကို သာ အာရုံစိုက်ပါ။ (2) ယာဉ်တစ်စီးသည် ကျွန်ုပ်၏ ညာဘက်သို့ ရုတ်တရက် ကျော်တက်သွားသည်။ (3) ညာဘက်ကို ဆက်သွားမလားဆိုတာ သိဖို့ ရှေ့က ယာဉ်ငယ်ကို အာရုံစိုက်ပါ။	<a href="#">4239</a>
099	3	ဆိုင်ကယ်စီးသူအနေနဲ့ ဘယ်ဘက်ယာဉ်က သင့်ကိုကျော်တက်ရင် ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) အရှိန်မြှင့်ပြီး ထိုယာဉ်ကျော်တက်ခြင်းမှ တားဆီးပါ။ (2) လမ်းဖြောင့်သည် ဦးစားပေးဖြစ်သောကြောင့် ရေတည့်တည့်ကို ဆက်သွားပါ။ (3) ထိုယာဉ်ကိုကျော်တက်စေရန် အရှိန်လျှော့ပါ။	<a href="#">4240</a>
100	1	ဆိုင်ကယ်သမားတစ်ယောက်အနေနဲ့ မြို့ပြင်ရှိ မြက်ပင်များ ဖုံးလွှမ်းနေသော တစ်လမ်းသွား လမ်းတွင် မောင်းနေစဉ် ရှေ့မှ လာနေသော ကားတစ်စီးရှိနေရင် ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) အရှိန်လျော့ပြီး ညာဘက်ကို ကပ်ပေးကာ ကားကို အရင်သွားစေပါ။ (2) ကားမဖြတ်နိုင်ရင် တတ်နိုင်သမျှ မြန်မြန်သွားပါ။ (3) လွယ်ကူစွာ ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်စေရန် လမ်းဘေးကပ်ပြီး မောင်းရန် ဟွန်းတီးပါ။	<a href="#">4241</a>
101	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင့်သူ့အနေဖြင့် လမ်းလွဲတစ်ခုတွင် သင့်ရှေ့မှ ကားသည် ဘယ်ဘက်သို့ လမ်းလွဲသွားလျှင် ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) အလျော့မပေးဘဲ အရှိန်မြှင့်ပြီး ကျော်ဖြတ်ပါ။ (2) အရှိန်လျော့ပြီး နောက်ယာဉ်များ၏ ရှေ့လျားမှုကို အာရုံစိုက်ပါ။ (3) ရေတည့်တည့်သွားနေသော ယာဉ်များကို လမ်းပေးရန် ဟွန်းတီးပေးပါ။	<a href="#">4242</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	ဗီဒီယိုနံပါတ်
102	1	ကျားမြောင်းသောလမ်းပေါ်တွင် မော်တော်ဆိုင်ကယ်စီးသူ အနေဖြင့် ရှေ့မှ ချားကပ်လာသော ယာဉ်ကြီးတစ်စီးကို မြင်လျှင် ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) အရိန်ကို အချိန်မရွေး လျှော့ပိုင်း ဘရိတ်အုတ်နိုင်ရန် ထိန်းမောင်းပါ။ (2) လမ်းဖယ်ပေးအောင် ဟွန်းတီးပါ။ (3) ဟွန်းကို တီးပြီး အရိန်မြှင့်ပါ။	<a href="#">4243</a>
103	2	ဆိုင်ကယ်စီးသူအနေဖြင့် ယာဉ်တစ်စီးသည် ၎င်း၏ဘယ်ဘက်အကွေ့အချက်ပြုပြီး လမ်းလယ်ကျွန်းအစတွင် ဂဏ်ကေနေသည်ကို တွေ့ရသောအခါ မည်သို့လုပ်ဆောင်ရန် သင့်လျော်သနည်း။ (1) မူလအရိန်ကို ထိန်းပြီး ရှေ့တည့်တည့်ကို ဆက်သွားပါ။ (2) အန္တရာယ်မဖြစ်စေရန် အရိန်လျှော့ပိုင်း ၎င်းယာဉ်ကို ရှေးဦးစွာ မောင်းနှင်ခွင့်ပြုပါ။ (3) ဟွန်းတီးပါ ဘရိတ်အုပ်ဖို့ ပြင်ဆင်ရန်မလိုအပ်ပါ။	<a href="#">4244</a>
104	2	တရားမဝင် ရပ်ထားသော ယာဉ်များဖြင့် ကျားမြောင်းသော လမ်းဆုံကို ဖြတ်သန်းသွားလာနေသည့် ဆိုင်ကယ်စီးသူအနေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ စကားများ တွင် မည်သည် က မှန်သနည်း။ (1) စည်းကမ်းမဲ့မောင်းသော အခြားယာဉ်များကို ဂရုစိုက်ဘဲ ရှေ့တည့်တည့်ကို ဆက်သွားပါ။ (2) အလှည့်ကျယာဉ်သည် ကျွန်ုပ်၏ယာဉ်၏ လမ်းကြောအား ကျူးကျော်လာမည်ကို ကြိုတင်မှန်းဆထားပါ။ (3) စည်းကမ်းမဲ့ ရပ်ထားသည့် ယာဉ်များသည် အခြားလမ်းပေါ်မှ ကွေ့မောင်းလာမည့် ယာဉ်မောင်းများ၏ အမြင်ကို ပိတ်ဆို့ထားခြင်း မရှိပါ။	<a href="#">4245</a>
105	1	ဆိုင်ကယ်သမားတစ်ယောက်အနေနဲ့ လမ်းဆုံမှာ စည်းကမ်းမဲ့ ရပ်နားပြီး ညာဘက်ကွေ့တဲ့အခါ လမ်းဆုံကိုဖြတ်သွားတဲ့ ထရပ်ကားအသေးကို သတိထားမိရင် ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) အရိန်လျှော့ပိုင်း ရပ်ပါ။ (2) အရိန်မလျှော့ဘဲ လမ်းဆုံကို တည့်တည့်သွားပါ။ (3) အရိန်မြှင့်ပြီး ယာဉ်များကြားရှိ လမ်းကြောကို ဖြတ်မောင်းသွားပါ။	<a href="#">4246</a>
106	2	မော်တော်ဆိုင်ကယ်စီးသူအနေဖြင့် ခရီးသည်တင်ကားသည် ၎င်း၏ညာဘက်ကွေ့အချက်ပြုပြီး တရားမဝင်လမ်းကြောပြောင်းနေသည်ကို တွေ့သောအခါ သင်ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) တဖတ်ယာဉ် ရှောင်ရန် ဟွန်းတီးပါ။ (2) သတိကြီးကြီးထားပြီး ဘေးကင်းသော အကွာအဝေးကို တိုးမြှင့်ပါ။ (3) ညာဘက်လမ်းကြားကို တိုက်ရိုက်ဖြတ်ပြီး ရှေ့ယာဉ်ကို ရှောင်ပါ။	<a href="#">4247</a>
107	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ လမ်းဘေးဓာတ်ဆီဆိုင်ကနေ ခရီးသည်တင်ကားငယ်တစ်စီး ချားကပ်လာတာကို တွေ့တဲ့အခါ ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) အရိန်လျှော့ပိုင်း၊ ရှေ့က ကားရဲ့ ရှေ့လျားမှုကို သတိပြုပြီး အချိန်မရွေး ရပ်ဖို့ ပြင်ဆင်ပါ။ (2) လမ်းဖယ်ပေးရန် မလိုအပ်ဘဲ အလယ်လမ်းကြောင်းကို တိုက်ရိုက်ပြောင်းလဲပါ။ (3)	<a href="#">4248</a>

မေးခွန်း နံပါတ်	အဖြေ	မေးခွန်း	မီဒီယိုနံပါတ်
		ယာဉ်မောင်းထွက်လာတာကို တွေ့ရင် ဟွန်းတီးပါ။ ဘရိတ်အုတ်စရာ မလိုပါ။	
108	2	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေနဲ့ မီးပျံင်စိမ်းနေတဲ့ လမ်းကြားထဲ စည်းကမ်းမဲ့ ဖြတ်သန်းသွားလာနေတဲ့ ဆိုင်ကယ်ကို တွေ့ရင် ဘာလုပ်သင့်လဲ။ (1) အချက်ပြမီးကို လိုက်နာပြီး ရှေ့တည့်တည့် ဆက်သွားပါ။ (2) အရိန်လျှော့ပြီး အချိန်မရွေး ရပ်တန့်ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (3) ဟွန်းတီးလိုက်ပါ။ ဆိုင်ကယ်သမား၏ လှုပ်ရှားမှုကို အာရုံစိုက်ရန် မလိုအပ်ပါ။	<a href="#">4249</a>
109	1	ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်သူအနေဖြင့် မီးပျံင်စိမ်းနေချိန် လမ်းဆုံတစ်ခု၌ ရှေ့ဘယ်ဘက်တွင် ခရီးသည်တင်ကားက ရုတ်တရက် အရိန်လျှော့တာ တွေ့ရပါက သင်ဘာလုပ်သင့်သနည်း။ (1) ယာဉ်များ သို့မဟုတ် လမ်းသွားလမ်းလာများ မမြင်ရသည့်နေရာမှ ရုတ်တရက် ထွက်လာနိုင်သည်ကို ကြိုတင်ခန့်မှန်းပြီး အချိန်မရွေး အရိန်လျှော့ရန် ပြင်ဆင်ပါ။ (2) လမ်းနှစ်ဘက်ရှိ အရာဝတ္ထုများ၏ ရှေ့လျားမှုကို မဟုတ်ဘဲ ရှေ့ယာဉ်များ၏ ရှေ့လျားမှုကိုသာ အာရုံစိုက်ပါ။ (3) ကျွန်ုပ်လုံခြုံရေးသရေ့ အခြားလမ်းအသုံးပြုသူများ၏ တုံ့ပြန်မှုကို ဂရုပြုရန် မလိုအပ်ပါ။	<a href="#">4250</a>